



Anton Skäppegård
Mötessekreterare

PROTOKOLL
29/11-2023
13:00-16:00
Kårens bibliotek
Styrelsen

Styrelsemöte 6

Närvarande presidium

Mia Huovilainen

Anton Skäppegård

Katarina Davidsson

Kårordförande

Vice kårordförande med utbildningsansvar

Vice kårordförande med studiesocialt ansvar

Mötesordförande

Mötessekreterare

Närvarande ledamöter

Nils Breding, *ledamot*

Emma Börjesson, *ledamot*

Alva Karlsson, *ledamot*

Felix Lantz, *ledamot*

Ständiga adjungeringar

Ej närvarande

Adjungeringar

MH

ordf

AS

sek

EB

jus

§ Ärende

1. Mötets öppnande

Beslut/kommentar

Ordförande Mia Huovilainen förklarade mötet öppnat klockan 13:13.

2. Fastställande av röstlängd

Enligt stadga § 3.4.6 är styrelsen beslutsfattande vid 1 presidial och 3 styrelseledamöters närvaro. Beslut nås via enkel majoritet.

Styrelsens sekreterare registrerade närvaro- och yttranderätt.

Styrelsen var beslutsfattande.

3. Val av justeringspersoner & justeringstid

Emma Börjesson kandiderade till justeringsperson.

Styrelsen beslutade

att välja Emma Börjesson till mötets justeringsperson.

att efter en arbetsveckas tid från tillfället då protokoll skickats ut, finna protokollét färdigjusterat. Justerat protokoll signeras i sin senaste form senast en vecka efter det att mötessekreteraren meddelat att protokollet är färdigt för påskrift.

4. Mötets behöriga utlysande

Kallelse och handlingar ska finnas tillgängliga tre arbetsdagar innan mötet äger rum.

Kallelse och handlingar skickades ut den 24/11.

Styrelsen beslutade

att finna mötet behörigt utlyst.



ordf



sek



jus

5. Fastställande av föredragningslistan

Styrelsen beslutade

att fastställa dagordningen utan ändringar.

6. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

7. Föregående mötesprotokoll

Inga föregående mötesprotokoll förelåg.

8. Information

- Presidiet

Bilagor

1a) Rapport ordförande 231124

1b) Timräkning ordförande

1c) VKOU rapport 6

1d) Timräkning VKOU

1e) Rapport VKOS STYM 6

1f) Timräkning VKOS

- Styrelsen
- Ekonomi

Bilaga:

1g) Rapport ekonomi 231123

- Övrigt

- a) Information från presidiet
- i) Information från ordförande: Utöver det Mia har skrivit i hennes rapport har hon suttit en del med det ekonomiska arbetet kopplat till den ekonomiska arbetsgruppen, hon berättar mer under ekonomirapporten. Mia och VKOS Katarina har pratat om att ha ett projekt om arbetsmarknad, de båda deltog på ett möte med Mattias Fall (Arbetslivskordinator) samt Isak Hammar (med koppling till arbetsmarknadsfrågor och humaniora), där de diskuterade eventuella samarbeten och liknande. Mia meddelar även angående anställningsärendet i LFN att hon har möjlighet att hoppa in som studentrepresentant, men att det behöver gå via ett valärende i FUM. Hon ville först berätta för styrelsen och se ifall de har



ordf



sek



jus

invändningar. Styrelsen hade inga kommentarer.

ii) Information från VKOU: Anton och UU höll i en exp på LUX i fredags för att marknadsföra deras enkät. De fick in ytterligare 20-30 svar.

Ett av studentrådet har lyckats rekrytera fler medlemmar vilket är kul!

iii) Information från VKOS: Katarina och Elisabeth har haft möte om Lunära kommittéen och beslutat att de ska ha frekventa möten. Katarina kan nu bekräfta att de har fixat eftersläpp till balen som kommer vara på AF borgen, de vet dock inte var på borgen eftersläppet kommer att vara. De ska återkomma angående det. Katarina har skickat in deltagarlistan till fadder- och fixartacket! Utöver det har Katarina skickat massor med mejl.

- b) Information från styrelsen:
 Alva: Har nog insett att hon är väldigt dålig på att vara träffsamordnare, hon fortsätter gärna med det men uppmanar även andra i styrelsen att ta initiativ till att umgås!
 Nils: Staben hade sitt första möte med studentrådsordföranden.




 ordf sek jus

Ordförandena undrade ifall de kan göra egna facebook eller instagram-sidor.

Felix: Han känner att han behöver nedprioritera aktivavårdsgruppen för att få hans schema att fungera. Han kände även att de är tillräckligt många i gruppen för att klara av arbetet ändå.

c) Ekonomi

Ordförande Mia har skickat in kårens inkomstdeklaration till Skatteverket.

Mia och Nils har gjort en budgetuppföljning som kommer att dyka upp på nästa STYM och FUM.

Mia har även sett över budgeten och då tittat på var kåren kan göra nedskärningar för att öka taket för eventuella hyreshöjningar, detta kopplat till arbetet med den ekonomiska arbetsgruppen.

d) Övrigt

9. Avtal att lyfta

Bilaga:

2a) Aktivavård professor pong - Avtal VGs

Styrelsen beslutade

att lägga avtal 2a) Aktivavård professor pong – Avtal VGs till handlingarna.




10. Diskussion: SSO-mejl

Bilaga:

3a) Diskussion om SSO-mejl

Anton föredrar ärendet.

Anton informerade om att filosofiska studentrådet nog inte kommer på punkten då de

 ordf
 sek
 jus

använder sig av en egen mejl istället för funktionsmejl. De har avrått från att använda en egen mejl.

Katarina lyfter att det kan bli svårt att utveckla SSO-rollen då den regleras av fakulteten och svensk lag.

Styrelsen håller med om att SSO-rollen är svår att utveckla och ser inte det behovet.

Det är av vikt att studentråden använder sina mejladresser som är knutna till kåren så att information går ut rätt.

Styrelsen anser att det kan vara en god idé att VKOU Anton deltar på deras nästa möte och fortsätter prata om SSO-mejl samt studentrådets egna mejl.

Styrelsen diskuterade olika sätt att öka kommunikationen med studentråden, särskilt vid terminsstart för att undvika missförstånd. En idé kan vara att staben eller presidiet har träffar med studentråden för att kunna informera studentrepresentanter om hur kåren fungerar.

Styrelsen ansåg ärendet behandlat.

11. Diskussion: Examenshögtid under våren

Bilaga:

4a) HT examenshögtid

Mia föredrar ärendet.

Felix ställde en fråga om vad fakulteten anser i frågan. Mia besvarade frågan.

MTA

ordf

A.S

sek

EB

jus

Styrelsen ställde sig positiva till idén med en examenshögtid till våren. Ett problem kan dock vara att det fortfarande kommer finnas studenter som har lämnat Lund och inte kan delta då de kanske tar examen kring jul. Generellt anser styrelsen att en examenshögtid till våren ligger bättre i tid. De eventuella nackdelarna styrelsen ser väger inte tyngre än fördelarna och därmed ställer sig styrelsen positiva till idén.

Styrelsen ansåg ärendet behandlat.

Ordningsfråga. Mia Huovilainen yrkade på paus till 14.10.

Styrelsen beslutade att ta paus till 14.10.

Mötet återupptogs 14.10.

Mia föredrar ärendet.

Åsiktsdokumentet ägs av FUM men eftersom FUM inte arbetar politiskt är det av fördel om ärendet får beredas av styrelsen först som arbetar politiskt.

Katarina berättade att diskussioner kring åsiktsdokumentet i FUM är svårt, då väldigt få i FUM brukar ha särskilt mycket åsikter. Styrelsen diskuterade de olika förslagen på arbetsprocess och landade i att en arbetsgrupp är det mest fördelaktiga. Under nästa STYM kommer en arbetsgrupp behöva inrättas så de kan komma igång med revideringsprocessen.



ordf



sek



jus

12. Diskussion: Revidering av åsiktsdokument

Bilaga:

5a) PM revidering av åsiktsdokument

13. Diskussion: Organisatoriska fokusfrågan

*Bilaga:**6a) Andra diskussion om organisatoriska fokusfrågan***Styrelsen ansåg ärendet behandlat.**

Mia föredrar ärendet.

Novischeri

Styrelsens diskussion kretsade kring huruvida införandet av en post kommer lösa problemet med den höga arbetsbördan under novischperioden. Styrelsen diskuterade också arvodering och medalj för fixarsamordnare och kom fram till att ett mål för kåren är att i möjligaste mån undvika att införa fler arvoderade poster, men att en medalj kan vara något att införa, då Alva lyfte en farhåga med att posten annars kan upplevas som oattraktiv. Mia tillägger att det går att plocka någon arbetsuppgift från novischamiral och hålla fixarsamordnarens arbetsbörda på en rimlig nivå. Hon ställer sig skeptisk till en arvoderad fixarsamordnare då det sätter mer press på kårens budget.

Katarina kom med tillägget att det kanske är värt att inte ha namnet fixarsamordnare och ha något i stil med "Vice novischamiral". Ett annat mål är att minska mängden mat som serveras under novischperioden för att minska arbetsbördan vid köp och hantering av mat. Mia menar att det kan vara av värde att göra stegvisa och successiva förändringar för att det inte ska bli ett för stort hopp. Nils håller med Mias kommentar men lägger till att

ordf

sek

jus

det isåfall är en bra idé att göra en flerstegsplan.

Tackmästeri

Diskussionen fortsätter om titel för ett eventuellt "tackmästeri". Alva gillar Soulagering men Anton och Felix kommer med inspelet att det är enklare att förstå vad ett "Tackmästeri" är och därav är det av fördel att ha det namnet.

Katarina och Emma ansåg att ett tackmästeris arbetsuppgifter kan vara tacksittning (för novischperiod) samt jul- och sommartack. Katarina nämnde också att återkommande möten med VKOS är viktigt. Styrelsen instämde.

Styrelsearbete

Styrelsen ställer sig positiva till att flytta ansvaret för aktivavård från styrelsen till exempelvis ett tackmästeri. Det möjliggör även för styrelsen att arbeta mer med organisatoriska frågor och utbildningspolitik.

Angående kommunikation anser Emma att det är svårt att veta hur styrelsen ska arbeta med kommunikation.

Kommunikationshandboken behöver revideras och hon ansåg att styrelsen kan ha bättre dialog med presidiet om att lägga ut inlägg på sociala medier eller hemsidan.

Under sista diskussionspunkten kring den externa kontaktpersonen nämnde Katarina att hon inte



ordf



sek



jus

visste hur hon borde agera vid ett eventuellt ärende under året hon satt som extern kontaktperson i styrelsen. Katarina lyfte en tanke om en handlingsplan för den externa kontaktpersonen. Som nuvarande extern kontaktperson lyfter Nils också problem med ansvarsområdet extern kontaktperson.

Felix lyfte att det även kan vara en idé att den externa kontaktpersonen och JLM-ansvariga kan hålla i föreläsningar om hur man sköter kårarbetet på ett hållbart sätt för att minska stress.

Styrelsen ansåg ärendet behandlat.

Ordningsfråga. Mia Huovilainen yrkade på paus till 15.23.

Styrelsen beslutade att ta paus till 15.23.

Mötet återupptogs 15.24.

Mia föredrar ärendet.

Mia önskar input från styrelsen som kommande styrelse kan ta del av när de sätter riktningen för konsulttjänsten.

Styrelsen var en aning förvirrade kring förmötet med psykologstudenterna. De som var där förstod inte riktigt att det var ett förmöte och hur det skulle användas.

14. Diskussion: Utvärdering av psykologstudenterna

Bilaga:

7a) PM utvärdering psykologstudenterna


 ordf


 sek


 jus

Styrelsen tyckte pass 1 var bra.

Styrelsen tyckte att pass 2 var väldigt bra. Det blev väldigt psykologiskt och fick en att tänka på hur man kommunicerar med varandra.

Styrelsen ansåg också att pass 3 var bra men inte lika givande som övriga. Det kunde vara svårt att bestämma diskussionstider själv och begränsa sig själv. Det var även mycket repetition från övriga möten.

Katarina ansåg att det mest relevanta temat att diskutera med psykologstudenterna är stresshantering. Felix instämde men vill även lägga till att det är bra att diskutera ambitionsnivå. Alva instämde med Felix. Nils ansåg att det var bra att man diskuterade varandras synsätt och hur man arbetar.

Styrelsen ansåg ärendet behandlat.

15. Diskussion: Kårens kommunikationskanaler

Bilaga:

8a) Kårens kommunikation

Katarina föredrar ärendet.

Katarina och Nils förklarade att det finns ett värde att ha kvar CML som självständig sida.

Mia frågade vad SUK tänker ska läggas upp i de olika kanalerna. Nils upplyser Mia med en fin powerpointpresentation.

Anton tackade för Nils presentation och föreslog ett namn



ordf



sek



jus

i stil med "Humanistiska och Teologiska studentkårens/HTS Sociala evenemang". Han la också till att det kan vara bra med en övergångsperiod där man skapar den nya facebooksidan och använder den parallellt med de övriga ett tag, samtidigt som man hänvisar användare på de mindre sidorna till den nya sociala sidan.

Styrelsen ansåg ärendet behandlat.

16. Nästa mötestid

Styrelsen beslutade under STYM5 att STYM 7 sker den 19/12 kl 13.00-16.00.

Styrelsen väntar med att boka in STYM8 tills nästa möte.

17. Övriga frågor

Mia har en fråga till styrelseledamöterna som handlar om huruvida lärare under föreläsningar har nämnt ChatGPT i relation till examinationer. Felix svarar, ja, väldigt lite. I våras fick han sagt till sig att de kan använda ChatGPT då det är bra för att hitta information, men man fick inte använda det för själva uppsatsen. Detta var i relation till hans B-uppsats.

Nils nämner att han haft tre delkurser denna termin. I delkursen om C-uppsats står det tydligt att man inte får använda ChatGPT för att generera text till uppsatsen. I ämnesdidaktiken hade de en stor diskussion om det och tentan var omgjord så att man inte kunde använda en GAI under tentan.



ordf



sek



jus

Alva berättade att de diskuterade användning av ChatGPT under ett seminarium, men att det var främst studenterna som diskuterade. Emma har inte haft någon diskussion i samband med studierna kring ChatGPT.

18. Mötets avslutande

Mötesordförande Mia Huovilainen förklarade mötet avslutat kl. 15:57.




Mia Huovilainen
Mötesordförande



Anton Skäppegård
Mötessekreterare



Emma Börjesson
Justerare

  
ordf sek jus